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Občinski svet 
 
Štev.:   032-0001/2013-18 
Datum: 15.04.2013 

 
Z A P I S N I K 

 
18. redne seje občinskega sveta Občine Dornava, sklicane na podlagi 22. člena Poslovnika 
občinskega sveta Občine Dornava (Uradno glasilo slovenskih občin št. 8/2009) v ČETRTEK,  
28.03.2013 ob 18. uri, v prostorih sejne sobe Občine Dornava. 
 
Sejo je po Poslovniku OS Občine Dornava sklical in vodil župan, Rajko Janžekovič. Pozdravil je 
prisotne člane Občinskega sveta Občine Dornava, občinsko upravo ter predstavnike medijev.  
 
Na predlog župana Rajka Janžekoviča, smo v dnevni red 18. redne seje umestili dodatni točki, 
pod drugo točko predstavitev Regionalne destinacijske organizacije ter pod deveto točko 
dnevnega reda IP za dvorano Dornava. Občinski svet je dnevni red v novi obliki potrdil. 
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 
1. Potrditev zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta 
2. Potrditev Zaključnega računa Občine Dornava za leto 2012 
3. Soglasje k ceni storitve pomoč na domu za leto 2013 
4. Trendi varnostnih pojavov na območju Občine Dornava v letu 2012 
5. Letni program kulture Občine Dornava za leto 2013 
6. Predstavitev idejne zasnove Športno rekreacijskega centra Dornava 
7. Informacija v zvezi z izvedbo projektov PP1 in PP2 ter izgradnjo večnamenskega centra 

vaško-kulturna dvorana Dornava 
8. Občinski prostorski načrt Občine Dornava 
9. Tekoče zadeve 
10. Pobude, predlogi in vprašanja Občinskega sveta Občine Dornava 
11. Razno 
 
 

Ad/1  Potrditev zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta  
 
Uvodoma je bil podan kratek povzetek zapisnika 17. redne seje. Ker ni bilo razprave, je župan 
podal naslednji sklep: 
 

SKLEP 161-161/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava, potrjuje zapisnik 17. redne seje.« 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 
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Ad/2  Predstavitev Regionalne destinacijske organizacije 
 
Poročilo k tej točki je podala direktorica  ZRS Bistre Ptuj dr. Aleksandra Pivec, ki pove, da gre 
za priložnost razvoja ene najmočnejših panog – turizma, skozi 4 geografske turistične tržne 
znamke: Jeruzalem Ormož – pravljica sonca, Haloze – nazaj k naravi, Slovenske gorice – 
preprosto čudovite in Ptuj – zakladnica tisočletij. 
Aktivnosti organizacije so skupni promocijski material, delovanje na domačen trgu in 
pretežno tudi na tujem v sosednjih državah. Predvsem pa povezovanje posameznih 
turističnih ponudnikov  v integralne  turistične produkte v okviru tržnih znamk ter skupna 
promocija in prodaja v Sloveniji ter tujini. Uporabniki lahko več informaciji pridobijo tudi na 
spletni strani organizacije ( www.vizitptuj.eu), kjer si uporabniki lahko sami kreirajo izlet ter 
iz koledarja prireditev pridobijo informacije o dogajanju.  
  
Župan; pove, da je končno prišlo do osebnega pristopa, ki je bil na področju turizma še kako 
potreben in, da so Terme Ptuj najmočnejši povezovalec celotnega območja. Kar se tiče 
zloženk in ostalega reklamnega materiala je turistično zelo urejeno, sedaj pa je na ljudeh, da 
to priložnost prepoznajo. 
 
Sledila je razprava članov občinskega sveta: 
Franc Kukovec; pove, da je društvo z organizacijo že sodelovalo in  tudi sami ugotavljajo, da 
je projekt dobro nastavljen, saj si društvo takšne promocije prireditev glede na finančne 
zmožnosti ne more privoščiti. Želijo si dobrega sodelovanja in, da bi vse odmevne prireditve 
v Občini Dornava vključili v koledar prireditev. 
Dr. Pivec; pove, da si absolutno želijo vse prireditve podpreti, ampak finančno niso zmožni, 
saj tudi razpis tega ne dopušča, lahko jih samo promocijsko podprejo. Organizacija bo v 
bodoče strmela k bolj učinkovitem vključevanju prepoznavnih prireditev v turistično 
ponudbo. 
Andrej Doberšek; poda pozitivno mnenje k predstavitvi organizacije, in se naveže na 
reklamiranje kolesarskih poti v okolici Občine Dornava, ter pove, da so prometne ceste pr. 
Ptuj – Dornava v obupnem stanju, ter vpraša ali ima organizacija tudi v tej smeri že kakšne 
načrte. 
Dr. Pivec; pove, da kolesarske poti imamo, ampak jih ne promoviramo dovolj. V tem letu bo 
organizacija poskrbela za promocijo le teh, prav tako tudi pohodniških poti, kar se pa tiče 
ureditve infrastrukture, pa se bo moral prijaviti na razpis večji skupni projekt. 
Stanislav Ciglar; pove, da je v uvodni besedi bilo povedano, da je možnost dostopa tudi na 
spletno stran organizacije, ni pa bil podan naslov. 
Dr. Pivec; pove, da uporabniki lahko dostopajo na naslovu www.vizitptuj.eu, na druge 
turistične tržne znamke pa tako, da Ptuj zamenjajo z drugo znamko.  
Župan; pove, da je skupaj z odmevnimi tradicionalnimi prireditvami Občina Dornava 
rezervirana za turistično cono, pomembna je obnova dvorca na katero čakamo, in  v katerem 
bi se uredil multikulturni center. 
Dr. Pivec; pove, da je v letošnjem letu pomemben projekt iz naslova LAS, kjer bodo 
izpostavljene ugledne kmetije, saj je trend nazaj k naravi.  

http://www.vizitptuj.eu/
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Ad/3 Potrditev Zaključnega računa Občine Dornava za leto 2012 
 
Poročilo k tej točki poda župan Rajko Janžekovič, ki preide na poslovno poročilo s pojasnili za 
leto 2012 s prihodki in odhodki sredstev. 
 
Sledila je razprava: 
Jožef Munda; sprašuje glede postavke vzdrževanje kanalizacijskega sistema ter glede 
priključitve Zavod Dornava na  sistem katerega je gradil, namenjen odvajanju odpadnih vod? 
Direktor OU; pove, da so sredstva na postavki nekoliko višja zaradi servisov po petletnem 
obratovanju, tukaj je vključena tudi poraba električne energije. 
Župan; pove, da bo v letošnjem letu omenjena zadeve z zavodom rešena, saj je z novim 
vodstvom resnejši dostop v urejanju kanalizacijskega problema. 
Župan pove in obenem občane pozove, da vodo katero črpajo iz kleti spustijo na polja in ne v 
vakumske jaške, saj s tem škodijo sistemu. 
 
Ker nadaljnje razprave ni bilo, župan poda naslednji sklep na glasovanje: 
 

SKLEP 162-162/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava, potrjuje Zaključni račun Občine Dornava za leto 2012.«  
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
 
Ad/4 Soglasje k ceni storitve pomoč družini na domu za leto 2013 
 
Župan uvodoma poda poročilo prejete vloge ter pove, da bo prišlo do manjše podražitve v 
ceni na efektivno uro. Imamo dva uporabnika pomoči na domu, 100 % plačnik storitve v 
obeh primerih je Občina Dornava. Nova cena efektivne ure znaša 12, 70 EUR. 
 
Podan je bil naslednji sklep: 
 

SKLEP 163-163/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava, daje soglasje k izračunu cene za pomoč na domu v letu 
2013, kot je predlagana s strani izvajalca pomoči na domu.« 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
Župan; doda, da smo imeli inšpekcijski nadzor, in bomo v kratkem morali podeliti občinsko 
koncesijo za izvajanje pomoči na domu. 
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Ad/5 Trendi varnostnih pojavov 
 
Poročilo k tej točki poda župan Rajko Janžekovič, ki med drugim pove, da je predloge za večjo 
varnost v občini, Policijska postaja Ptuj vedno upoštevala in jih tudi izvrševala, kar se vidi tudi 
v izboljšanju stanja, predvsem zbiranja mladih.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 
Ad/6 Letni program kulture za leto 2013 
 
Župan besedo preda predsedniku komisije za kulturo in društvene dejavnosti, Stanislavu 
Ciglarju, ki pove, da se letni program kulture glede na lansko leto ni bistveno spremenil. V 
letošnjem letu so na postavki kultura namenjena sredstva v višini 8.250,00 EUR. Sicer so se 
sredstva zmanjšala, ampak bodo z novo postavko, ki je bila potrjena s sprejetjem amandmaja 
pridobila sredstva tudi društva, katera na razpisu niso prejela zasluženih sredstev za svoje 
delovanje. 
Komisija si prizadeva razpis izvesti v najkrajšem času, zaradi nakazila sredstev društvom, ki 
največ prireditev izpeljejo v poletnih mesecih. 
Župan; pove, da bodo sredstva nakazana ko bodo izpeljani vsi postopki za razpis, kar se tiče 
zmanjševanja sredstev, je bila odprta nova postavka. Pozove Komisijo za obrt, da prav tako 
pripravi letni program športa za leto 2013.  
 
Sledila je razprava: 
Janez Horvat; vpraša za izvedbo razpisa za novo postavko, katera je bila sprejeta na podlagi 
predlaganih amandmajev.  
Župan; pove, da sprejemamo letni program kulture za leto 2013, ki je v skladu z zakonom o 
kulturi in ni v povezavi z omenjeno postavko. Za postavko ohranjanje naravne in kulturne 
dediščine bo s komisijo pripravljen poseben razpis. 
 
Ker ni bilo nadaljnje razprave, je župan podal naslednji sklep: 
 

SKLEP 164-164/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava potrjuje Letni program kulture za leto 2013.« 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
 
Ad/7 Predstavitev idejne zasnove Športno rekreacijskega centra Dornava 
 
Uvodoma župan pove, da je idejna zasnova projekta že bila predstavljena na zborih občanov, 
na katerega so se občani dobro odzvali. Omenjen projekt se bo z drugimi projekti na 
območju ptujskega polja združil v enega skupnega. V nadaljevanju je sledila slikovna 
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predstavitev in obrazložitev idejne zasnove projekta.   
 
Sledila je razprava: 
Franc Kukovec; pove, da na projekt gleda zelo pozitivno, saj je pomemben za občino in prav 
tako za širšo območje, predlaga pa, da bi se v sklopu projekta uredilo tudi pomožno igrišče 
na Polenšaku, saj je obstoječe v centru in služi bolj kot parkirišče. 
Franc Vrabl; poda pozitivno mnenje k projektu in prenaša tudi pozitivno mnenje občanov iz 
Mezgovcev, predvsem tistih, ki se z rekreacijo ukvarjajo. Gre za resnično večji projekt, ki ga 
bomo z jasnimi cilji dosegli. 
Franc Šuen; pove, da ga skrbi območje ravnine z ribnikom, glede na resno stanje s podtalno 
vodo, kateremu smo priča v tem času. 
Andrej Doberšek; podpira ta projekt tudi z vidika tega, da smo ljudje premalo aktivni in bi 
takšen ambient spodbudil ljudi k aktivnosti. 
Jurij Valenko; pove, da podpira razmišljanje župana, za ureditev infrastrukture za športne 
aktivnosti, saj je le ta osiromašena in je pustila sledi tudi na nekaterih društvih. Predvsem na 
Strelskem društvu, ki je nekoč dosegalo odlične rezultate.  
Stanislav Ciglar; pove, da občinska uprava mora spremljati razpise za prijavo omenjenega 
projekta, saj bo Občina Dornava sedaj pridobila kulturno dvorana in prav je, da tudi področje 
športa pridobi infrastrukturo s katero bo mogoče tudi dobro tržiti. 
Janez Horvat; pove, da projekt podpira sam in tudi vsa športna društva. Strelsko društvo 
kljub ukinitvi deluje kot sekcija. Glede na nivo vode, ki je ob dvigu podtalne vode sedaj viden, 
lahko projekt dobro zastavimo.  
Aleš Velikonja;  prav tako poda pozitivno mnenje k idejni zasnovi projekta in vpraša, če so na 
območju bile opravljene meritve, glede na lego nogometnih igrišč. 
Župan pove; 
da se glede ureditve pomožnega igrišča na Polenšaku mora vedeti kakšna bo usoda šole,  
in v tem okviru to ne bo možno,  
razpisi so za različni področja, in če ne bo možno vsega vključiti v en razpis bo projekt 
prijavljen po delih,  
kar se tiče podtalnice je letošnje leto idealno, saj še podtalnica ni bila tako visoka in vsekakor 
bo sedanje stanje upoštevano pri projektu,  
občina je v šport vlagala po svojih zmožnostih, je pa bilo urejeno igrišče z namakalnim 
sistemom in razsvetljavo, urejeno ogrevanje in dogradnja. Kar se tiče zunanjih igrišč, sta bile 
izpostavljene dve Žamenci in Mezgovci ter balinišče na Polenšaku. Imajo pa nekatere 
investicije prioriteto. 
kar se tiče društev, delamo za prihodnost, za nove strelce in predvsem za tržno priložnost, 
saj želimo, da je to regijska zadeva. 
Na podlagi ortofoto je bila urejena ureditev, in je prostor za vse. Za projekt je na razpolago 
pet hektarov in pol.  
 
Fran Šuen; meni, da je potrebno občane obvestiti tudi o drugih projektih, ki bodo izvedeni, 
da ne bi mislili, da se sedaj planira samo omenjen projekt. 
Župan, pove, da je veliko manjših projektov, katere lahko izvedemo v pol leta, omenjen 
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projekt pa zahteva več dela in truda, najprej pa moramo urediti lastništvo zemljišč. 
 
Na glasovanje je bil podan naslednji sklep: 
 

SKLEP 165-165/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava se seznanja z idejnim projektom ŠPORTNO-REKREACIJSKI 
CENTER DORNAVA in soglaša s prijavo projekta v Območni razvojni program Spodnje 
Podravje 2014-2020 in Regionalni razvojni program 2014-2020.» 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
Župan prisotne seznani, da v kolikor bo potrebno se bo spremenilo ime projekta, saj gre za 
projekt regijskega pomena. 
 
 
Ad/8 Informacija v zvezi z izvedbo projektov PP1 in PP2 ter izgradnjo večnamenskega 
centra vaško-kulturna dvorana Dornava 
 
 Župan pove, da je izvedba projektov PP1 in PP2, komasacijske ceste, v zaključni fazi izbiranja 
izvajalcev. Po velikonočnih praznikih se bo pričelo izvajanje del, zaključek je predviden nekje 
proti konca meseca junija, dela bodo potekala pospešeno, saj mora biti vložen zahtevek za 
povračilo stroškov s strani ministrstva. 
Kar se tiče izgradnje dvorane, so že podrta drevesa, z delom je pričel tudi Telekom Slovenije 
zaradi prestavitve centrale, ki pa je zaradi težav s podtalnico moral dela prekiniti. 
 V zaključni fazi je prav tako izbira izvajalca izgradnje dvorane. 
 
 
Ad/ 9 Novelacija IP 
 
Pojasnilo k tej točki poda direktor OU, ki pove, da gre za uskladitev načrta financiranja, saj se 
bomo na podlagi 21. člena lahko prijavili z našim deležem za sofinanciranje. Prejeli smo 
povabilo za podajo načrtov, ki jih moramo podati do 12.4.2013, zato je pomembno da 
zadevo sprejmemo. 
 
Podan je bil naslednji sklep: 
 

SKLEP 167-167/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava potrjuje novelacijo Investicijskega programa »Večnamenski 
center – vaško – kulturna dvorana Dornava««. 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 
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Ad/10 Občinski prostorski načrt Občine Dornava 
 
Župan besedo preda direktorju OU, ki prisotne seznani, da smo lani jeseni vložili usklajeni 
predlog OPN-ja vsem soglasodajalcem, v mesecu februarju letos pa smo prejeli pozitivna 
mnenja. Ker se je med obravnavo spreminjal Zakon o prostorskem načrtovanju, je prišlo do 
zamika  in OPN-ja na današnji seji ne bomo potrdili.  
 
 
Ad/11 Tekoče zadeve 
 
11.1 Vloga Andreja Čuša 
Uvodoma župan člane občinskega sveta seznani z vsebino vloge in pove, da so bile 
preverjene možnosti. Župan predlaga prostor v občinski zgradbi, katerega je imel v najemu 
Vizium zavarovalno zastopniška družba d.o.o.. 
 
 V razpravi je sodeloval: 
Stanislav Ciglar; podpira uporabo poslovnih prostorov za vlagatelja, vendar meni, da bi kljub 
temu najem prostora morali zaračunavati. 
Ker nadaljnje razprave ni bilo župan poda naslednji sklep: 
 

SKLEP 168-168/2013 
»Občinski svet Občine Dornava dovoljuje poslancu DZ Andreja Čušu, v mandatu tega 
državnega zbora, brezplačno uporabo prostora v pritličju občinske zgradbe za potrebe 
poslovne pisarne.« 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
Jurij Valenko; vpraša, če je pisarna namenjena samo občanom Občine Dornava ali tudi širše. 
Župan; pove, da je pisarna namenjena vsem. 
 
11.2 Informacija glede delnic Komunalnega podjetja Ptuj 
Župan pove, da je bila podana pobuda, da bi  privatni delež podjetja prenesli na občine, ki bi 
deleže odkupile, tako bi podjetje postalo v celoti javno podjetje. Župan meni, da je glede na 
situacijo Komunalnega podjetja Ptuj vprašljiv obstoj in nima smisla da v zadevi vztrajamo kot 
lastnik 1 % deleža, s katerim nimamo vpliva pri odločanju. Lastništvo pa bi za občino bilo 
samo breme. 
 
Sledila je razprava članov: 
Andrej Doberšek; pove, da glede na 1 % lastniškega deleža, tega nima smisla povečevati. 
Glede na stanje pa meni, da bi v primeru vprašljivosti obstoja podjetja, občine morale le to 
sofinancirati in nima smisla deleža obdržati, po drugi strani pa imamo s podjetjem sklenjeno 
koncesijo. 
Janez Horvat; pove, da bi te delnice predali v zameno, da nam zamenjano azbestne cevi na 
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območju iz Podvincev proti Hmelju Dornava. 
Franc Vrabl; glede deleža občine meni, da bi še tega odprodali. 
Jožef Munda; se ne strinja z dodatnim nakupom deleža glede na stanje podjetja.  
Župan; pove, da je njegovo mnenje v enaki smeri kot mnenja članov občinskega sveta, ki 
prav tako nasprotujejo nakupu dodatnega deleža. Kar se tiče menjave azbestnih cevi, župan 
pove, da v tem ne vidi smisla, saj tudi sosednje občine skozi katere priteka voda v našo 
občino niso menjale cevi in sistem tako ne bi bil celovit. 
 
11.3  Vloga TD Polenšak 
Župan uvodoma poda vsebino vloge, in pove, da gre za pomoč pri izdaji zbornika k obeležitvi 
50. obletnice Praznika žetve katerega prireja TD Polenšak. Župan predlaga, da občina 
sponzorira 300 izvodov po najugodnejši ponudbi, vse dodatne izvode financira društvo z 
lastnimi sredstvi. 
 
Sledila je razprava članov občinskega sveta: 
Franc Vrabl; meni, da gre za častitljivi jubilej, ki se prepleta z delom generacij in zahteva 
veliko odgovornosti vodstva društva. Predlog župana podre, saj gre za promocijo občine, 
katero spodbujajo tudi ostala društva, ki prirejajo odmevne prireditve. 
Stanislav Ciglar; pove, da društvo podpira in jim čestita za jubilej, ampak je proti predlogu 
župana, saj zaradi finančnih omejitev ni bil podprt predlagan amandma o izdaji glasila Občine 
Dornava. 
Janez Horvat; prav tako podpira jubilej društva in vpraša po kateri ponudbi bomo podprli 
izdajo 300 izvodov. 
Župan; pove, da je zbornik ob tako častitljivem jubileju odlično poslovno darilo, in želi, da 
nekaj izvodov prejmemo tudi na občino. Pohvali delovanje društva, njihovo uspešno delo, ki 
je velika promocija za kraj in občino. V vednost doda, da vsako društvo, glede sofinanciranja 
s strani občine, to osebno predlaga županu, zaradi planiranja v proračunu. 
 
Podan je bilo naslednji sklep: 
 

SKLEP 169-169/2013: 
»Občinski svet Občine Dornava soglaša, da Občina Dornava krije stroške izdelave 300 
izvodov zbornika, najcenejšega ponudnika. Cena le tega znaša 2.866, 00 EUR. V primeru 
večjega naročila, krije dodatne stroške TD Polenšak.« 
 
ZA sklep je glasovalo 10 članov občinskega sveta, 1 član ni glasoval. 

 
Direktor OU; vpraša iz katere postavke bo zadeva krita. 
Župan; pove, da bo v ta namen odprta nova postavka. 
 
11.4 Sklep o vpisu v zemljiško knjigo 
Župan prisotne seznani, da je Občina Dornava z Prostovoljnim gasilskim društvom Mezgovci 
ob Pesnici sklenila notarski zapis pogodbe o ustanovitvi stavbno pravice, zaradi prijave na 
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razpis za izgradnjo vaško kulturnega doma Mezgovci ob Pesnici. 
 Direktor OU, doda da so pripravljeni projekti za PGD in da bo v kratkem času vložena vloga 
za izdajo gradbenega dovoljenja. 
 
 
Ad/12 Pobude, predlogi in vprašanja občinskega sveta 
 
12.1 Janez Horvat; pove, da je podtalnica, ki težave na območju kraja Dornava in Mezgovci 
povzroča že mesec dni, oškodovala tudi kmetijska zemljišča. Meni, da bi morali glede nastale 
škode na Regijski center vložiti predlog. 
 
12.2 Franc Kukovec; se v imenu TD Polenšak zahvali občinskemu sveti za izglasovan sklep, 
ter za vse spodbude in pohvale. Pove, da je priprava zbornika zelo zahtevna in, da tega že več 
mesecev pripravlja odbor, v nadaljevanju pove, da je po dolgi zimi in s pluženjem na cestah 
nastala škodo in meni, da je potreben pregled cest na celotnem območja občine. Tudi njiv, ki 
povzročajo na nekaterih odsekih neprevoznost cest. Vpraša tudi glede nepremičnin tistih 
občanov, ki so v domovih in drugih zavodih, saj te propadajo. 
 
12.3 Elizabeta Janžekovič; poda poročilo komisije za volitve, na kateri so obravnavali pobudo 
zamenjave člana komisije za kulturo, podana je bila odstopna izjava člana Bojana Zelenjaka, 
katero so člani komisije sprejeli ter prav tako sprejeli predlog nadomestnega člana gospe 
Slavice Bratuša. V nadaljevanju vpraša glede sofinanciranja Rdečega križa ter glede govora 
ob pogrebu gospoda župnika Slavka Štefka. 
 
12.4 Stanislav Ciglar; vpraša glede Plinovoda M9 Lendava - Kidričevo, koliko barov tlaka bo  
teklo skozi cevi na območju Občine Dornavo ter glede zavarovanega pasu. 
 
12.5 Franc Vrabl; poda poročilo komisije za obrt, ki se je sestala v mesecu marcu in 
obravnavala izvedbo strokovne ekskurzije ter varstva pri delu in požarna varnost. Strokovna 
ekskurzija bo izvedena v mesecu aprilu, člani komisije so se odločili za Prago, kjer bo med 
drugim tudi ogled tovarne avtomobilov Škoda ter drugih obratov. Varstvo pri delu je bilo 
izvedeno 26.3.2013, kjer je bilo udeleženih 24 občanov. Vpraša tudi glede pobude na zboru 
občanov, za pregled kritičnih jaškov kanalizacijskega sistema. 
 
12.6 Jožef Munda; vpraša glede na izvedene zbore občanov, če bi lahko pridobili idejno 
zasnovo za izgradnjo kanalizacije na območju Polenšaka ter glede izgradnje plinovoda ali bo 
šlo po isti trasi, če sploh občina imamo kakšno informacijo.  
 
12.7 Franc Šuen; pove, da je že večkrat predlagal ureditev mostu v Slomih, kjer bi se dodatno 
uredila ograja zaradi varnosti, ter poda mnenje k fašenku, kjer je po mnenju mnogih pred 
barom Mark 69 bila prevelika gneča. 
 
12.8 Jurij Valenko; poda poročilo komisije za kmetijstvo, ki je na svoji seji obravnavala plan 
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dela za leto 2013. V sredini aprila bo organizirano varstvo pri delu in požarna varnost, prav 
tako bo organizirano izobraževanje za varno delo z žago z Zavodom za gozdove. Dokončane 
bodo tudi ureditve kmetijskih cest, prav tako bo organizirana strokovna ekskurzija po 
Sloveniji. Podana je bila tudi pobuda delnega informiranja svetnikov o večjih projektih, glede 
na izvedene zbore občanov. 
 
12.9 Jože Vršič; vpraša glede gasilskega objekta na Polenšaku, kjer v notranjosti odstopajo 
ploščice ter pobudo za sestanek komisije za zaščito in reševanje. 
 
Župan pove; 
da, je za nastalo škodo ob naravni nesreči naraščanju podtalnih voda, bila podana vlogo na 
Arso, kjer tečejo dogovori glede skupnega sestanka,  
ceste bo pregledala in odpravila škodo pregledniška služba, ki je vključena v 100 % standard 
koncesije, opravljen pa bo tudi pregled na terenu s strani občinske uprave ter gospoda 
Milana Pavlice,  
glede nepremičnin občanov v domu župan pove mnenje, da bi ob vstopu občanov v domu 
nepremičnine prenesli v lastništvo občine, ki bi te prodala, sredstva bi se stekala v sklad iz 
katerega bi bila poravnana oskrbnina, ampak imamo v Sloveniji zgrešen sistem, saj veliko 
nepremičnin stoji in propada, nad tem pa nimamo moči, 
do naslednje seje se za potrditev nadomestnega člana komisije za kulturo pripravi sklep,  
kar se tiče Rdečega križa občina ime posluh za občane v socialnih stiskah, kjer vedno priskoči 
na pomoč in finančno ali materialno pomaga,  
glede govora na pogrebu gospoda župnika, je bila to želja domačih, saj so želeli en govor v 
imenu vseh,  
za Plinovod M9 Lendava – Kidričevo, se lahko podatki preverijo v dokumentacija na občini, 
bila je tudi javna razgrnitev na kateri ni bilo udeleženih, kljub velikemu številu razlagalcev, 
kar se tiče pregleda jaškov v katere vdira voda, predvsem v revizijske in gravitacijske, za 
pregled ni potrebna komisija, ampak je vprašanje kako to težavo urediti, kontrola pa je ves 
čas v izvajanju režijskega obrata, 
glede kanalizacije za območje Polenšaka, je bila pridobljena ponudba, obstaja pa zemljevid 
agromelioracij kjer imajo določena območja prednost, je pa na območju Polenšaka rešitev v 
manjših čistilnih napravah posameznih gospodinjstev, 
ograja v Slomih bo v okviru vzdrževanja urejena, glede fašenka smo po sami prireditvi pozvali 
nastopajoče, da podajo svoja mnenja in v naslednjem letu bodo napake tudi odpravljene, 
kar se tiče zbora občanov glede novih projektov, ni bilo mišljeno nič slabega, bil je samo 
začetek predstavitve projekta bližje občanom, 
glede vzdrževanja gasilske dvorane na Polenšaku, je podjetje, ki je dvorano gradilo šlo v 
stečaj, gre pa za tekoče vzdrževanje katerega je možno urediti v lastni režiji društva, župan je 
prav tako potrdil, da se sestane komisija za zaščito in reševanje in predlaga naslednji sklep: 
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SKLEP 170-170/2013: 
»Odobren je bil sklic Komisije za zaščito in reševanje.« 
 
ZA sklep je glasovalo 11 članov občinskega sveta. 

 
 
Ad/13 Razno 
 
Župan; poda obvestilo glede ureditve zemljišča, trikotnika pred občinsko zgradbo, kjer bo 
glede na pobudo lastnikov na zboru občanov in sestanka pri županu, sklenjena pogodbo za 
služnost  za dobo 30 let. Občina bo lastnikom  mesečno poravnala najemnino, urejena bodo 
parkirišča, katera bodo uporabljal tudi lastniki zemljišča. 
 
Janez Horvat; pove, da je bil seznanjen s posegi na Pesnici s strani VGP-ja kateri ni so bili 
predvideni ter prisotne in občane, ki spremljajo sejo vabi na peko rib v gasilskem domu v 
Dornavi, ki bo potekala na veliki petek. 
 
Stanislav Ciglar; vse prisotne in občane, ki spremljajo sejo povabi na igro dramske skupine 
društva KUD Mozaik, Poročil se bom s svojo ženo, ki bo potekala 4., 5. in 6.4.2013 ob 19. uri v 
gasilskem domu v Mezgovcih. 
 
 
Župan se vsem prisotnim zahvali za udeležbo ter vsem zaželi veselo pisanko, upanja in 
veselja, ter v miru preživete velikonočne praznike in sejo zaključi ob 21. Uri in 21 min. 
 
 
 
Zapisala,  
Natalija Marin                                                                  Rajko Janžekovič, župan 
 


